
Z A P I S N I C A

z komisie Investidnej vfstavby, Zivotn6ho prostredia, kultirnych
pamiatok, dopravy a verejn6ho poriadku pri MsZ v Galante, konanej

na MsU Galanta dfia 14.4.2015

V Galante d ia  15.4.2015

Pritomnl: podla prezencnej listiny

Proqram zasadnutia:

1. Otvorenie
2. N6vrh na fpravu rozpodtu mesta na rok 2015
3. Analfza derpania rozpodtovfch prostriedkov za rok 2014
4. N6vrh na odpredaj pozemku, Ziadatel Gejza Vajda
5. Ndvrh na odpredaj 6asti pozemku parc.d. 1811/1 na ul. Sal'skej
6. Klientske centrum MsU v Galante
7. Vyhodnotenie zimnej OdrZby 201412015
8. Ndvrh dopravnfch rieSeni v meste Galanta
9. Ziadost o prenAjom priestorov v areAli amfiteAtra v Galante
10. lnvesti6nli zAmer - Unimo-bunka pizz6rie
11.R6zne, diskusia.
12.ZAver

Predseda komisie p. Zsolt Tak66 privital vSetklch pritomnfch a otvoril
zasadnutie komisie.
PredloZenf program bol upraven! a doplnen! o nasledovn6 materi6ly:
Bod d. 11 - investibnf zdmer mesta na ploche IBV Galanta - vfchod
Bod d. 12- r6zne
Bod d. 13 - z6ver
Z ddvodu pracovn6ho vyt'aZenia dlenov komisie sa komisia dohodla, 2e zatialok
rokovania bude vZdy o 14.00 hod.

K bodu d.2

N6vrh na fpravu rozpodtu mesta na rok 2015

Materi6l predloZil Ing. Pol'akovskf a n5vrh o 0pravu finan6nfch prostriedkov na
prispevok pre TsMG predloZil p. Morovic.
PredloZenf materi6l komisia jednohlasne schvdrlila v podte 5 pritomnfch dlenov
komisie a odporudila ho prerokovaf v MsZ.

K bodu 6.3

AnalVza derpania rozpodtovVch prostriedkov za rok 2014
Materi6l predloZila Ing. Katonov6.
Komisia jednohlasne berie na vedomie predloZen! materi6l a odportda ho
prerokovat v Msz.



K bodu d.4

N6vrh na odpredaj pozemku, Ziadatel'Geiza Vaida
MateriSl predloZil Mgr. Miroslav Psota.
Po prerokovani materi6lu komisia odporlda pozemok parc.d,. 16411 k.ri. hooy
odpredaf len v celosti vyhl6senim verejno-obchodnej sut'aZe.

K bodu d.5

Ndvrh na odpredai dasti pozemku parc.d. 181 1/1 na ul. Salskei
MateriSl predlo2ila Ing. Kulcsdrov6.
Po prerokovani materi6lu komisia jednohlasne srjhlasila s odpredajom dasti pozemku
parc.E,. 181111 na ul. Sal'skej a odporudila predloZen! materidl prerokovat'v MsZ.

K bodu d.6

Klientske centrum MsU v Galante
Materi6l predloZil Ing. Pol'akovskf
Komisia po prerokovani materi6lu jednohlasne ods0hlasila vybudovat' klientske
centrum MsU s podmienkou oznadif n6zvy jednotlivlch kancel6rii v jazykoch
narodnostnlich menSin.

K bodu 6.7

Vvhodnotenie zimnei [drZbv 20141201 5
Materi6l predloZil p. Morovic
Komisia prerokovala predloZen! materi6l, ktory berie na vedomie a jednohlasne
odpor[da TsMG predkladat' vo vyhodnoteni nasledujricej zimnej ridrZby t.j. od 15. 1 1
do 15.3. t ieto fdaje:

. d6tum, teplota, denn6 zr62ky

. vynakladan6 n6klady za jednotl iv6 dni

K bodu d.8

Ndvrh dopravnVch rieSeni v meste Galanta
Materi6l predloZila Ing. M6ria Kulcs6rovd.
Ulica Hlavn5-parkovanie
Komisia uvedenf n6vrh jednohlasne odsrlhlasila.
Sidlisko Clementisove sady - zjednosmernenie dopravy
Komisia uvedeny n6vrh jednohlasne odsrihlasila s pripomienkou rieSit vlastnikov
garAZi zvyienim dane za nehnutel'nost, pripadne n6vrhom na odstrdnenie tfchto
stavieb z pozemku mesta.
Ulica Svermova
Komisia uveden! n6vrh jednohlasne ods[rhlasila s podmienkou doplnit '  zvisl6
dopravn6 znadenie na ul. Jesensk6ho - zAkaz stdtia po pravej strane stanidenia aZ
po miestnu komunikdciu ul. Hanza.
Nebojsa
Komisia navrhla oslovit doddvatel'a ,,psychologickeho radaru" o moZnosti vyuiitia
skrl5obnej doby na prev6dzkovanie.



K bodu d.9

Na zasadnuti komisii bol predloZenf
v Galante. Na zasadnutie komisie boli
Mgr. Peter Wollner, Zolt5n Popluh6r.
K predloZen6mu n6vrhu boli vznesen6 r6zne pripomienky:
Ing. Kiss:

. nestotoZtiuje sa s predloZenfm ndvrhom jednak ako srjkromn6 osooa,
nakolko bfva na ul. Kpt. Ndlepku oproti amfiteAtra a jednak ako dlen komisie.

o Podotkol na ruSenie nodn6ho kl 'udu ,,hudobnou reprodukciou_hudobnVm
podmazom", ktor0 bude dan6 prevddzka prist'at'

o Vdanej lokalite sa ui nachadzajt prevddzky podobn6ho charakteru, nevidi
d0vod k ich zahust'ovanru.

Komisia po prerokovani materidlu, /styria clenovia hlasovali za, jeden bol proti/ a
odporuda predlozit' materi6l na rokovanie mestskeho zastupitel'stva s nasledbvnvmi
podmienkami:

. Upravif otv6racie hodiny v zmysle platn6ho VZN t. j .  do 22.00 hod.

. Zabezpedit osadenie hlukovfch bari6r zo strany ur.
prislu5nfch STN noriem pred spustenim prevAdzky.

. Komisia odpor(da prenajat navrhovan6 priestory
priamym zadanim uvedenlim 2iadatel'om.

. Po spusteni prev6dzky komisia Ziada prevadzkovatel'a zrealizovat hlukov6
skri5ky, ktonj'ch vlisledky predloZi MsU na posfdenre.

K bodu d.10

InvestidnV z6mer - Unimo-bunka pizz6rie
Komisia prerokovala uvedeni materi6l a jednohlasne nesrirhlasi s predlozenfm
ndvrhom, z6rovei odporudila materi6l predloZit' na rokovanie MsZ s nasledovnrTm
stanoviskom:
Na [zeml mesta Galanta nepovol'ovat stavby dodasn6ho charakteru - unimo bunxy,
dreven6 stdnky a pod., za ridelom prev6dzkovania sluZieb - obderstvenie, pN-s
st6nky a pod. Uvedene prevdrdzky odponidame prevddzkovaf z d6vodu vol'nfch
kapacit v lglytovych priestoroch mesta, pripadne infch vhodnfch kamennfch
budovdch. Urdif ich na doZitie.

K bodu d.11

InvestidnV z6mer mesta na ploche IBV Galanta - vVchoo
Komisia prerokovala uveden! materidl a jednohlasne odporudila odpredaj pozemkov
investorovi, po zhodnoteni stavebnfch parciel na ridely vlstavby rodinnfch domov .

n6vrh o pren6jom priestorov v amfite6tri
prizvani aj Ziadatelia uveden6ho z6meru p.

Kpt. Ndlepku podl'a

v amfite6tri v Galante



K bodu d.12

R6zne, diskusia
l"ng. Kiss
Ziada MsP o kontrolovanie priestorov stadi6na a okolia hlavne podas tr6ningov deti,
z d6vodu pohybu nezn6mych os6b v podnapitom stave a pod.
p. Psota
Ziada dosledne sledovat'. majitel'ov psov, aby exkrementy po psoch likvidovali
z verejnfch priestranstiev do smetnVch n6dob.

K bodu 6.13

ZAver
Predse-da komisie p. Zsolt rakdcs pod'akoval pritomnlim za aktivnu 0dast na komisii
a ukondil zasadnutie.

Zapisala: Va56kov6


